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Groep:   Eerste raadscommissie 
Datum:  03 september 2024 

Uur:   19.00uur-20.00uur 
Plaats:   Nieuwe Schepenzaal 

Aanwezig: V. Van Quickenborne, burgemeester; 

W. Allijns, K. Detavernier, schepenen; 
M. Ahouna (voorzitter), M. Vandemaele (digitaal), V. Decaluwe, M. Veys, P. 

Soens, W. Vermeersch, P. Jolie, raadsleden; 
Voor punten 3 en 4: Dimitri Wildemeersch, sanctionerend ambtenaar; 

Voor punt 6: Machteld Claerhout, waarnemend teamverantwoordelijke 

Stadsvernieuwing & Omgevingsbeleid en Anastasia Pimenova, projectleider; 
Voor punten 7 tot en met 13: Johan Dejonckheere, financieel directeur; 

N. Deprez, notulist 
 

Verontschuldigd: N. Beugnies, raadslid 
 

Bijlagen:  -bij punt 0.1: ontwerpbesluit 

-bij punt 4: antwoorden op vragen raadslid W. Vermeersch + GAS5 Kortrijk 
sinds 20231001 + SV Kortrijk per maand 

  -bij punt 6: powerpoint-presentatie  
 -bij punten 8 tot en met 13: indexeffect op belastingen + tarieven belastingen 

2020-2024  
 

 
ALGEMEEN 

 

0.1 Hoogdringend punt agenda gemeenteraad. 
 

Bij het begin van de zitting van de gemeenteraad aanstaande maandag zal gevraagd worden 
om een hoogdringend punt aan de agenda toe te voegen. Het betreft de bekrachtiging van 

het burgemeestersbesluit betreffende de stelselmatige ID-controles en fouillering binnen de 

R36. Het ontwerpbesluit werd in bijlage aan dit verslag toegevoegd. 
 

Raadslid W. Vermeersch verwijst naar de gemeenteraad d.d. 10/06/2024 waar een 
gelijkaardig burgemeestersbesluit werd bekrachtigd en informeert naar het verschil hiermee. 

 
Het voorgaande besluit BM 2024-033 werd genomen in het kader van de 

verontrustende stijging van het aantal diefstallen waarvoor een Cel fietsdiefstal 

werd opgericht binnen de PZ Vlas. Het nieuwe besluit BM 2024-048 werd genomen 
in het kader van het SOM-project (stationsomgevingsproject) in het licht van het 

stijgende aantal overlastincidenten en criminele feiten van allerlei aard binnen de 
R36 welke de politie projectmatig, integraal en geïntegreerd wenst aan te pakken 

in de komende maanden. 

 
 

 
 

 

Vergaderverslag 



 

 

0.2 Advies bij punt 3 van de Gemeenteraad. 

 

 Dit advies werd vandaag ontvangen en toegevoegd als formele bijlage “Reflectie 
jongerenwerkgroep Jongeren Politie i.k.v. aanpassing APV m.b.t. verlagen minimumleeftijd 

GAS” in e-decision. 
 

 

GEMEENTERAAD  
 

1 Samenstelling gemeenteraad – Einde verhindering van een gemeenteraadslid - 
Aktename. 

 
Geen bemerkingen. 

 

(Zie memorie van toelichting) 
 

2  AjKo vzw – Voordracht van een vertegenwoordiger in de algemene vergadering en  
in de raad van bestuur. 

 

Geen bemerkingen. 
 

(Zie memorie van toelichting) 
 

3 Gemeentelijke administratieve sancties – Aanpassing van de algemene 
politieverordening (GAS 1) - Goedkeuren. 

 

De heer burgemeester licht het dossier toe. 
 

 Raadslid M. Vandemaele stelt een aantal vragen: 
-in het advies van de jeugddiensten staat dat ze pas in oktober advies zullen verlenen en nu is 

er toch sprake van een advies? 

Er is ondertussen een advies van JOPO binnengekomen waarbij er aangegeven wordt dat er 
vooral getwijfeld wordt of er voldoende capaciteit is om de begeleidingstrajecten te 

organiseren en of het probleem dan niet zal verschuiven naar <14jarigen. Op vandaag is de 
capaciteit er zeker binnen het project JU.WEL en zijn de problemen met <14jarigen eerder 

beperkt. 

-de nota insinueert een gewijzigde houding van de jeugdsector, op wat is dit gebaseerd? 
Het is enkel de bedoeling om de uitgevaardigde burgemeestersbesluiten te laten naleven en 

daarmee konden de geraadpleegde jeugdorganisaties akkoord gaan.  
-wat zijn de aantallen van de laatste 5 jaar in plaats van enkel 2022 en 2023?  

 

Jaartal 
aantal niet-naleefde  
burgemeestersbevelen door 

min 16-jarigen 

2013 0 

2014 0 

2015 0 

2016 0 

2017 0 

2018 1 

2019 0 

2020 0 

2021 0 

2022 2 



 

 

2023 13 

 
De cijfers die we hebben, geven op vandaag geen volledig beeld. Doordat min-16-

jarigen geen boetes konden krijgen, werd er vaak ook geen PV opgemaakt. 
 

-in Kortrijk is er geen jeugdraad zoals vereist in het decreet, kan deze adviesbevoegdheid dan 

wel enkel door stadsdiensten opgenomen worden?  
In Kortrijk wordt het beperkt toegepast voor GAS 1, terwijl andere steden dit voor alle GAS-

inbreuken hebben ingevoerd. Het blijkt een interessant instrument om jongeren en hun 
ouders te bereiken en te streven naar een grotere ouderlijke verantwoordelijkheid. 

 
Raadslid P. Soens informeert hoe dit zal opgevolgd worden voor minderjarigen die reeds door 

de jeugdrechter worden opgevolgd. 

Deze informatie wordt gedeeld door de Stad, de Politie en de welzijnsdiensten.  
 

Raadslid W. Vermeersch vraagt zich af of hier werd voldaan aan de decretale verplichting van 
advies van de jeugdraad en deelt mee dat hij hierover advies aan de gouverneur zal 

opvragen. Raadslid P. Jolie merkt op dat er inderdaad geen sprake is van een formele 

jeugdraad, maar dat dit toch geen reden kan zijn om de aanpak van overlast uit te stellen. 
 

Raadslid M. Vandemaele vraagt waar “JOPO” voor staat en wat het statuut hiervan is.  
Het betreft een jongerenwerkgroep die door de jeugddienst is samengesteld met de bedoeling 

om de relatie tussen de jongeren en de politie te verbeteren. 
 

Raadslid M. Vandemaele informeert of er ook geïnvesteerd wordt in de jeugd-, buurt- en 

straathoekwerking. Hoeveel straathoekwerkers en jeugdwerkers zijn er in Kortrijk? 
 

Er zijn momenteel 2 straathoekwerkers actief. De selectie voor een 3de 
straathoekwerker loopt momenteel. Deze 3de straathoekwerker zal zich specifiek 

op jongeren richten. Binnen AjKo zijn er 8 jeugdwelzijnswerkers voor de doelgroep 

6 – 25 jaar actief.  
 

(Zie memorie van toelichting) 
 

4 Gemeentelijke administratieve sancties – Aanpassing van artikel 2 van de 

bijzondere politieverordening betreffende beperkte snelheidsovertredingen (GAS 
5) – Goedkeuren. 

 
Dit dossier wordt nader toegelicht door de heer burgemeester. 

 
Raadslid W. Vermeersch vraagt naar een update van zijn eerder gestelde schriftelijke vraag: 

“Sinds 1 oktober 2023 worden in Kortrijk in GAS5-boetes uitgeschreven voor 

snelheidsovertredingen in zone 30 of 50 die niet langer in het federaal 
verkeersveiligheidsfonds terechtkomen, maar in de stadskas. De stad rekende aanvankelijk in 

2024 op een netto jaaropbrengst van één miljoen euro en zou hiervoor één bestaande 
trajectcontrole en twee snelheidscamera’s inzetten. Het stadsbestuur besliste echter in 

september 2023 om in functie van de GAS5-boetes, voor 250.000 euro, drie vaste flitspalen te 

kopen die zullen worden opgesteld in de Erasmuslaan (Kortrijk), de Hoge Dreef (Heule) en de 
Rollegemseweg (Rollegem).  

1. Graag een overzicht in xls van het aantal GAS5-snelheidsovertredingen/vaststellingen (per 
maand) + per locatie sinds 1 oktober 2023 tot beantwoording van deze vraag met vermelding 

of de overtreding door een vaste, een mobiele camera of een trajectcontrole werd 
vastgesteld.  

2. Graag een originele berekening/budgettaire evaluatie van de bruto-inkomsten en de netto- 

ontvangsten van GAS5 per kwartaal (1 oktober 2023 tem eind maart 2024). Voor de ILV zone 
VLAS alsook voor het aandeel van Kortrijk (idem tabel zoals in het antwoord op mijn vorige 



 

 

vraag SV 2024-005) alsook de bruto-ontvangsten van april 2024 voor de zone + aandeel 

Kortrijk op basis van de zonesleutel.  

3. Hoe zit het met de voorlopige inschatting van 10% oninvorderbare boetes? Heeft men daar 
ondertussen een beter zicht op dat percentage? Zal dat vermoedelijk hoger of lager liggen?  

4. Via https://www.kortrijk.be/nietakkoordGAS5 kan wie niet akkoord gaat binnen de 30 
dagen een verweer indienen via een webformulier. 

Hoeveel dossiers heeft men ondertussen ontvangen (opgesplitst per maand en per soort 

melding).  
Hoeveel van die meldingen waren onterecht?  

5. Zijn de nieuwe vaste, onbemande camera’s ondertussen operationeel? Zo niet, waarom nog 
niet en tegen wanneer dan wel?  

6. Is de trajectcontrole in de Rekkemsestraat ondertussen ingezet voor GAS5? Zo niet, 
waarom niet en tegen wanneer dan wel?  

7. Zal er nadat de vaste, onbemande camera’s en de trajectcontrole operationeel zijn, in het 

kader van GAS5 verder geflitst worden door bemande, mobiele camera’s?”  
 

De antwoorden op de verschillende vragen zijn terug te vinden in bijlage bij dit 
verslag. 

 

(Zie memorie van toelichting) 
 

5 Tijdelijke politieverordening – Tijdelijke privatisering van een deel van het 
openbaar domein bij diverse evenementen in de maanden oktober en november – 

Vaststellen. 
   

Geen bemerkingen. 

 
(Zie memorie van toelichting) 

 
6 Stationsproject Kortrijk – Nieuw station met ondergrondse fietsenstallingen – 

vaststellen voorwaarden - Goedkeuren. 

 
 Dit punt wordt toegelicht aan de hand van een powerpoint-presentatie, die als bijlage aan het 

verslag is toegevoegd.  
 

 Raadslid W. Vermeersch informeert naar het bezwaar tegen de omgevingsvergunning en stelt 

dat men er reeds vanuit gaat dat dit ongegrond zal zijn aangezien men de procedure van 
gunning verderzet. 

 De verzoekers, namelijk de VZW Vlaamse Vereniging voor Industriële Archeologie Vlaanderen-
Brussel, de VZW Committee for documentation and conservation of buildings, sites and 

neigbourhoods of the modern movement Belgium Brussel-Vlaanderen (afgekort Docomomo 
Belgium Brussel-Vlaanderen) en Roumans Philippe vragen de vernietiging van de 

omgevingsvergunning. De verwerende partij is het Vlaamse Gewest en de Stad is samen met 

de NMBS, de Lijn en TUC RAIL betrokken als tussenkomende partijen. 
 Aangezien het onderbreken van sporen 2 jaar op voorhand dient aangevraagd te worden, 

werd er beslist om inderdaad de procedure verder te zetten. Er zal wel gewacht worden met 
gunnen tot er een uitspraak is.  

 

 Op de vragen van raadslid W. Vermeersch of de fietsenstalling gelegen vóór de ingang van 
het station zal verdwijnen en of er in de timing rekening werd gehouden met het bezwaar, 

wordt bevestigend geantwoord. 
 

(Zie memorie van toelichting) 
 

7 Beleids- en Beheerscyclus – Opvolgingsrapportering eerste semester 2024 – 

Aktename. 
 

 Zie ook punt 1 van de Raad voor Maatschappelijk Welzijn. 

https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.kortrijk.be%2FnietakkoordGAS5&data=05%7C02%7CNatalie.Deprez%40kortrijk.be%7Cccce5ffa67a142eb1b4f08dccc433dca%7C9ca3ea982c174068b937eee6c735ef0d%7C0%7C0%7C638609836423946733%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=lZtz1yqTpMPPY7m%2BMU7HFVUZY%2BA%2BiTtK7k6zF7eYSog%3D&reserved=0


 

 

 

 Raadslid W. Vermeersch merkt op dat er afgesproken werd om 2 interne auditcomités te 

organiseren dit jaar en informeert wanneer het 2de zal plaatsvinden. 
 

 Schepen K. Detavernier licht toe dat er geoordeeld werd dat een organisatie dit jaar niet meer 
relevant zou zijn wegens de komende verkiezingen en dat deze begin volgend jaar zal 

plaatsvinden zodat het auditcomité en de werking ervan kan voorgesteld worden aan de 

nieuwe leden en er een volledige rapportage voor 2024 kan gegeven worden.  
 

 Raadslid W. Vermeersch meent dat dit wel nog zinvol zou zijn voor het dossier “Lago” en 
vraagt naar een stand van zaken. 

  
 De financieel directeur deelt mee dat er volgende week een nieuw overlegmoment is en dat 

bij het vorige overleg (juni/juli) ze redelijk goed op schema zaten. De zomer is natuurlijk 

cruciaal voor Lago en deze cijfers zullen volgende week voorgesteld worden. Schepen W. 
Allijns voegt er nog aan toe dat het de eerste zomer is dat er geen problemen aan de deur 

werden gemeld. 
 

 (Zie memorie van toelichting) 

 
8 Belasting op de huis-aan-huis verspreiding van niet-geadresseerde drukwerken en 

gelijkgestelde producten (2023-2025) – Opheffen en opnieuw vaststellen vanaf 1 
oktober 2024. 

 
Zie punt 13. 

 

(Zie memorie van toelichting) 
 

9 Belasting op filmvoorstellingen (2023-2025) – Opheffen en opnieuw vaststellen 
vanaf 1 oktober 2024. 

 

Zie punt 13. 
 

(Zie memorie van toelichting) 
 

10 Belasting op het verstrekken van logies (2023-2025) – Opheffen en opnieuw 

vaststellen vanaf 1 oktober 2024. 
 

Zie punt 13. 
 

(Zie memorie van toelichting) 
 

11 Belasting op de voor het publiek toegankelijke ruimten van commerciële 

vestigingen in het centrum van Kortrijk (2023-2025) – Opheffen en opnieuw 
vaststellen vanaf aanslagjaar 2024. 

 
Zie punt 13. 

 

(Zie memorie van toelichting) 
 

12 Belasting op de geldautomaten (2023-2025) – Opheffen en opnieuw vaststellen 
vanaf aanslagjaar 2025. 

 
Zie punt 13. 

 

(Zie memorie van toelichting) 
 

 



 

 

13 Belasting op masten en pylonen (2023-2025) – Opheffen en opnieuw vaststellen 

belastingreglement met ingang van aanslagjaar 2024. 

 
Raadslid W. Vermeersch merkt op dat er bij alle belastingen sprake is van een tariefverhoging 

door de toepassing van een indexatie en informeert naar de budgettaire impact hiervan per 
belasting. 

 

Schepen K. Detavernier deelt mee dat er aan de reglementen eigenlijk niets wordt gewijzigd. 
De financieel directeur voegt hier aan toe dat het specifiek gaat om de toevoeging van de 

uiterste datum voor de indiening van de aangiftes (zoals voorzien in het decreet), de 
mogelijkheid om ook een elektronische aangifte te doen en de opname van het geïndexeerd 

bedrag voor 2024 (indexatie was vorig jaar reeds voorzien.) 
 

Raadslid W. Vermeersch dringt aan op de geraamde budgettaire impact 2023-2024 en een 

update van de meest actuele tarieven ten aanzien van de originele bedragen van alle 
gemeentebelastingen.  

 
De financieel directeur benadrukt dat naast de tarieven ook nog andere factoren meespelen in 

de budgettaire impact, zoals bijvoorbeeld de oplage van het aantal reclamebladen.  

 
Op basis van de indexformule worden de tarieven voor 2024 met 2,08% verhoogd 

ten opzichte van 2023. De financiële impact hiervan wordt geraamd op 84K. De 
detailberekening per type belasting is terug te vinden in bijlage “indexeffect op 

belastingen” bij dit verslag.  
De update van de meest actuele tarieven en de procentuele toename ten aanzien 

van het tarief bij de start van de legislatuur is opgenomen in de bijlage “tarieven 

belastingen 2020-2024.” 

 

Op de vraag van W. Vermeersch of het verkiezingsdrukwerk hier ook onder valt, wordt  
ontkennend geantwoord. 

 

(Zie memorie van toelichting) 
 

14 2024/3169 – Raamovereenkomst voor de afname van waters, frisdranken en 
bieren voor de periode 2025-2028 – Voorwaarden en wijze van gunnen. 

 

Zie ook punt 2 van de Raad voor Maatschappelijk Welzijn. 
 

Zie punt 15. 
 

(Zie memorie van toelichting) 
 

15 2024/3161 – Raamovereenkomst voor de afname van wijnen en sterke dranken 

periode 2025-2028 – Voorwaarden en wijze van gunnen. 
 

Zie ook punt 3 van de Raad voor Maatschappelijk Welzijn. 
 

Raadslid P. Soens merkt op dat deze raamovereenkomst niet langs de OC’s is gepasseerd en  

vraagt naar de reden hiervan. Raadslid P. Jolie voegt hier nog aan toe dat de OC’s belangrijke 
afnemers zijn en het van belang is om deze te bevragen. 

 
De raamovereenkomsten zijn opgemaakt rekening houdend met de bemerkingen 

die geformuleerd werden op verschillende evaluatiemomenten georganiseerd de 
afgelopen jaren. Op deze vergaderingen werden alle afnemers uitgenodigd. 

 

(Zie memorie van toelichting) 
 



 

 

16 Samenwerking stad Kortrijk, hoger onderwijsinstellingen en Mobiel vzw – 

Overeenkomst gebruik studentenfietsen 2024-2027 – Goedkeuren. 

 
Geen bemerkingen. 

 
(Zie memorie van toelichting) 

 

17 Schoolreglement basisonderwijs gemeenteschool Kortrijk – Goedkeuring 
aanpassing schoolreglement gewoon basisonderwijs schooljaar 2024-2025 

gemeenteschool Kortrijk. 
 

Raadslid W. Vermeersch informeert naar een concordantietabel van de aangebrachte 
wijzigingen. 

 

In de ontwerpbesluitenbundel zijn enkel de formele bijlagen opgenomen. In e-
decision is er nog een derde informatieve bijlage “2024-2025_wijzigingen in 

fluogeel_schoolreglement_gemeenteschool Kortrijk” terug te vinden met 
aanduiding van de aangebrachte wijzigingen. 

 

Raadslid P. Soens merkt op dat dit toch best vóór de start van het schooljaar wordt 
goedgekeurd. 

 
(Zie memorie van toelichting) 

 
18 Gesubsidieerde projecten – Samenwerkingsovereenkomsten project LocusFocus 

2.0 Vlaio City of Things – slimme steden en gemeenten 2023 - Goedkeuren. 

 
Geen bemerkingen. 

 
(Zie memorie van toelichting) 

 

30 Stationsproject KOS10 Parking – Dading tot slot van rekeningen – Goedkeuren. 
 

Te behandelen in BESLOTEN ZITTING. 
 

(Zie memorie van toelichting) 

 
 

 
RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN 

 
1 Beleids- en Beheerscyclus – Opvolgingsrapportering eerste semester 2024 – 

Aktename. 

 
 Zie punt 7 van de Gemeenteraad. 

 
(Zie memorie van toelichting) 

 

2 2024/3169 – Raamovereenkomst voor de afname van waters, frisdranken en 
bieren voor de periode 2025-2028 – Voorwaarden en wijze van gunnen. 

 
Zie punt 14 van de Gemeenteraad. 

 
(Zie memorie van toelichting) 

 

 
 



 

 

3 2024/3161 – Raamovereenkomst voor de afname van wijnen en sterke dranken 

periode 2025-2028 – Voorwaarden en wijze van gunnen. 

 
Zie punt 15 van de Gemeenteraad. 

 
(Zie memorie van toelichting) 

 

 
 

 
 

 
 

 

 
De notulist 

         N. Deprez  
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